



WCSD/CFSD PRE-K PROGRAM

How to get started:

- ☐ To see if your child qualifies for the Pre-K program and to place your child on the "Interest List":
 - ☐ Scan **QR Code**
 - ☐ Visit: <https://www.washoeschools.net/Page/355>
- ☐ If your child qualifies and a space becomes available, a program representative will email you during the enrollment season, usually beginning in early summer.

Eligibility Criteria:

- ☐ Child must turn 4 years old BEFORE or ON August 1st of the school year they will attend this pre-k program
- ☐ Child's immunizations must be current
- ☐ Income is a qualifying factor for the majority of the programs

Classroom Hours (varies by school):

Full day programs- 25hrs/week

PreKEnrollment@washoeschools.net

WCSD/CFSD PROGRAMME PRÉ-KINDER

Comment commencer:

- ☐ Pour savoir si vous êtes admissible à notre programme et mettre votre fils dans « la liste d'intérêt » :
 - ☐ Scannez le code **QR**
 - ☐ Visitez : <https://www.washoeschools.net/Page/355>
- ☐ Si votre enfant est admissible, lorsque nous aurons une place disponible, un représentant du programme vous enverra un courriel pendant la saison d'inscription, commençant généralement en été.

Les enfants peuvent être éligibles si:

- ☐ L'enfant doit avoir 4 ans AU ou AVANT le 1er août du année scolaire au cours de laquelle ils suivront ce programme pré-maternelle.
- ☐ L'enfant est à jour dans ses vaccinations
- ☐ Le revenu est un facteur de qualification pour la plupart de nos programmes.

Horaires de cours (différents selon chaque école):

Journée complète – 25 heures par semaine

PreKEnrollment@washoeschools.net

